

Title (en)
Suspension and guiding device of a movable wing

Title (de)
Aufhänge- und Führungsvorrichtung eines beweglichen Flügels

Title (fr)
Dispositif de suspension et de guidage d'un vantail mobile

Publication
EP 1431491 A1 20040623 (FR)

Application
EP 03354088 A 20031202

Priority
FR 0216391 A 20021220

Abstract (en)
The device includes a suspension unit and guiding unit which are distinct, with suspension rollers (20,21) transversally fixed to the top of the window in its median zone along its axis of gravity, for circulating along a suspension rail (24) fixed to the chassis (3). There is a guide unit (11) itself fixed to the window at a distant point, for circulating along a specific guide rail (15) to be fixed to the chassis (3) parallel to the suspension rail (24). The window is carried by suspension rollers along its gravity axis, with the useful length of the suspension rail being of the order of the size of the window.

Abstract (fr)
Ce dispositif comporte des moyens de suspension et des moyens de guidage qui sont distincts. Des galets de suspension (20,21) sont transversalement fixés au sommet du vantail dans sa zone médiane suivant son axe de gravité, pour circuler le long d'un rail de suspension (24) fixé à un châssis (3). Un organe de guidage (11) est quant à lui fixé au vantail à au moins un point distant, pour circuler le long d'un rail de guidage (15) spécifique aménagé pour être fixé au châssis (3) parallèlement au rail de suspension (24). Le vantail étant porté par les galets de suspension (20,21) suivant son axe de gravité, la longueur utile du rail de suspension (24) est de l'ordre de la largeur d'un vantail. <IMAGE>

IPC 1-7
E05D 15/06

IPC 8 full level
E05D 15/06 (2006.01)

CPC (source: EP)
E05D 15/063 (2013.01); **E05D 15/0626** (2013.01); **E05D 15/0652** (2013.01); **E05Y 2201/11** (2013.01); **E05Y 2900/132** (2013.01);
E05Y 2900/148 (2013.01)

Citation (search report)
[A] EP 0703338 A1 19960327 - INVENTIO AG [CH]

Cited by
EP1619339A1; DE19758843B4; ITMO20110141A1; EP2366856A3; US8079179B2

Designated contracting state (EPC)
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IT LI LU MC NL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)
EP 1431491 A1 20040623; CN 1510239 A 20040707; FR 2849092 A1 20040625; FR 2849092 B1 20050218

DOCDB simple family (application)
EP 03354088 A 20031202; CN 200310124074 A 20031220; FR 0216391 A 20021220